

Greetings,

UHEW will be processing strike pay once we receive PSAC strike pay lists of UHEW members that were paid by PSAC for their picket line activities. We expect the lists in the next few days and will be preparing to process payments as soon as we can. We understand that even though members received a full pay from the employer on April 26, they are planning and anticipating changes to their pay on May 10. We will be working hard to process the payments as fast as we can.

We thank you for your patience in advance.

Shimen Fayad

UHEW National President

Bonjour,

Le STSE traitera les indemnités de grève dès que nous aurons reçu les listes des membres du STSE payés par l'AFPC pour leurs activités sur le piquet de grève. Nous attendons ces listes dans les prochains jours et nous nous préparerons à traiter les paiements dès que possible. Nous comprenons que même si les membres ont reçu un salaire complet de l'employeur le 26 avril, ils planifient et anticipent des changements à leur rémunération le 10 mai prochain. Nous nous efforcerons de traiter les paiements aussi rapidement que possible.

Nous vous remercions d'avance pour votre patience.

Shimen Fayad

Présidente nationale du STSE